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Egészségügyi Gazdasági Vezetők Egyesülete, 1204 Budapest, Köves u. 1. 

 
Elnökségi Jegyzőkönyv 

 
Készült: 2023. november 29-én, 18.00 órakor Budapesten videókonferencia formájában megtartott elnökségi 
ülésről. Az ülést Zoom alkalmazással tartottuk meg. 
 
Jelen vannak: A mellékelt jelenléti íven megjelölt személyek, 13 fő. Szavazati joggal 8 fő.   1. sz. melléklet 
 

Az Elnökség 8 fő igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással levezető elnöknek Béres Margitot, jegyzőkönyvvezetőnek 

Nagy Lindát egyhangúlag elfogadja.  

42/2023 (XI. 29.) számú Elnökségi Határozat  

 
Béres Margit: Megállapítja, hogy az ülés határozatképes. Ismerteti a meghívóban lévő napirendi pontokat. 2. sz. 
melléklet. A jelenlévők elektronikusan előre megkapták az egyes napirendi pontokhoz tartozó anyagokat is. 
Köszönti a résztvevőket.  
 
Az elnökség 8 fő igen szavazattal a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadja.  
43/2023 (XI. 29.) számú Elnökségi Határozat  

 
1. 2023. évi XXIX.MEN októberi konferencia értékelése 
Béres Margit: Csak szóban tudjuk megejteni az értékelést, mert a pénzügyi elszámolás része még nincs kész. Most 
arról beszélünk, hogy milyennek láttuk a MEN napot, milyenek a visszhangok. Az elszámolás része a soron 
következő ülés napirendi pontja. Véleménye szerint nagyon jól sikerült.  
Nagy István: Neki nem tetszett, hogy az államititkár elmondta a gondolatait majd elment.  
Béres Margit: A sajtó megkeresését kedvesen visszautasítottuk.  
Törökné Zsuzsanna: A szakmai előadók és témák kiválóak voltak, ezért köszönet a szervezőknek. 
Béres Margit: A következő MEN programját nagyon át kell gondolni, és időben meg kell szervezni a napokat. 
Imre Tímea: Először vett részt szervezőként. Belülről nézve stresszes volt. Pozitívnak tartja, hogy a 
szakmapolitikai rész jól sikerült. Sajnálja, hogy az egészségügyben dolgozóknak a fizetés emelésével kapcsolatos 
kérdését nem tudta feltenni. Az OKFŐ irányába is nyitva jobb lenne ha több szakmai beszélgetés folytatódhatna. 
Javasolja, hogy a szervező bizottság legkésőbb januárban álljon fel és kezdje el a szervezést. A párhuzamos 
szekciókat nem javasolja.  
Kummerné Csürke Ildikó: A személyes beszélgetésnek örült.  
Nagy István: Észrevétele, hogy a második nap is kéne egy kerekasztal, az aznapi előadókra vonatkozva. 
Bobál István: Egy észrevétele van, hogy ha azt mondják ránk, hogy helyettesíthetők vagyunk, és erre nem adunk 
reakciót, akkor valóban azt gondolhatják rólunk. Véleményt kell nyilvánítani, nem szabad elbújni. A nyilvánosság 
előtt a véleményünket el kell mondani. 
Imre Tímea: Javasolja, hogy menjenek be az államtitkárhoz. A problémákat összegyűjtve. 
Fejes Éva: A szakmának mellénk kell állni, hogy legyen szavunk. 
 
Az elnökség 8 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, hogy a XXIX.MEN pénzügyi elszámolása a következő ülésen napirendi 
pont. Valamint a problémákat összegyűjtve az EGVE nevében elküldjük tájékoztató jelleggel a fenntartónak, hogy kérünk 
segítséget a témákban. És kérünk személyes találkozóra időpontot. 
44/2023 (XI. 29.) számú Elnökségi Határozat  

 
2. K&M ajánlatok értékelése a 2024-es őszi XXX.MEN helyszínre, időpontjára vonatkozóan 
Béres Margit: Mátray Katiék szerint az eseménynaptárba már az októberi időpont besimult. Tehát tartsuk meg, és a 
helyszínt is. 
 
Az elnökség 8 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, hogy a XXX.MEN helyszíne Balatonalmádi, időpontja 2024. október 
második hete. 
45/2023 (XI. 29.) számú Elnökségi Határozat  
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3. Év végi problémák áttekintése: adósságállomány kezelése, TÉK 
Béres Margit: Az adósságállománnyal kapcsolatban azt tudja javasolni, hogy aki most gazdasági igazgatóként átéli a  
konszolidáció lehetőségeit, azok számoljanak be. Ő azt látja, hogy az inztézete csak a felét kapta meg a jelenlegi 
adósságához képest.  
Kiss Ilona: A konszolidációval kapcsolatban az összes kórház adósságát feldolgozta. Az októberi adóssághoz 

képest aki legnagyobb támogatást kapta, az 78%-át kapta azadósságának. Ez a szám csak csökken. 

Bobál István: A ceglédi kórház október 30-ai adósságának a 82,2 %-át kapta meg támogatásként. Ebből a 

szeptember 30-ig lejárt tartozásaikat tudják csak kifizetni. 

Kummerné Csürke Ildikó: 37 %-át kapták meg. Talán a július-szeptember kijön.  

Imre Tímea: Azt szeretné jelezni, hogy ami vidéki kórházban gondot okoz, az ingatlan KEF-es átadás –átvételben 

érintett számlák kifizetési kötelme, ami nekik több mint egyharmadát elviszi. Utána a szept.30-ai állományban 

csak részt tudnak fizetni. Attól tart, hogy alap gyógyszer és alap szolgáltatást nyújtó cégek nem kerülnek 

kifizetésre. 

Kertész Márta: A végkielégítés összege és járulékaira lesz-e támogatás vagy tartalékolni kell rá? 

Kummerné Csürke Ildikó: Ők megkapták. 

Imre Tímea: Ingóság átadás-átvetéli problémát szeretné jelezni. 

 
4. Egyéb aktuális kérdések megvitatása 
 

Az átszervezésekkel, KEF-el, szakmai dolgozók lecserélésével kapcsolatos problémákat átbeszélik. A nagy 

problémákat nem tudják megoldani a KEF-től.  

 

Béres Margit: Javasolja, hogy ami szolgáltatás marad az intézményeknél arról írásban legyen papír.  

Tasi Andrea: Katasztrófa ellenőrzéséről számol be.  

Nagy István: Tájékoztat, hogy kaptak egy levelet a KEF-től, hogy a mobil távközlési szolgáltatások március 31-től 

lejárnak. A keretmegállapodás utána nem érvényes. Az OKFŐ beszerzési főosztály vezetője szerint nincs teendő 

ezzel kapcsolatban, az OKFŐ kezeli a szerződés megújítását.  

Bobál István: Az Egészségügyi államtitkárság ellenőrzési osztálya váratlanul ellenőrzést tartott náluk. Ez érinthet 

bárkit. Más: mivel decembertől minimálbéremelés van, kérdezi, hogy van-e olyan kórház aki úgy gondolkodik, 

hogy a béremelést mindenkinek odaadja, vagy csak a minimálist.  

Béres Margit: Ez a költségvetési tervtől is függ.  

Imre Tímea: Korábban kaptak kompenzációt. A június elsejei 18%-os béremeléssel ez hogyan fog alakulni? Erre 

kapnak-e kompenzációt? A gazdasági igazgatók bérét nem a piaci viszonyokhoz igazítják. Még két dolgot vet fel. 

Fedezet igazolás kiadásának problémája; gazdasági igazgatók bérezése. 

 

Béres Margit: Az ülést bezárja 19.35 órakor.  

 
k.m.f 

 
Levezető elnök:          Jegyzőkönyv vezető: 

 
 

  Béres Margit                               Nagy Linda 

 

Tanú:                                                                                          Tanú: 
 
neve:                                                                                           neve: 
lakóhelye:                                                                                    lakóhelye: 
személyi igazolvány száma:                                                         személyi igazolvány száma: 
 
 


